

Wniosek zarejestrowano pod nr.

w dniu.....

....., dnia

.....
Nazwisko i imię.....
Jednostka organizacyjna**WNIOSEK PRACOWNIKA**

o częściowe dofinansowanie do wypoczynku w..... roku

I.

Oświadczam, że przebywałem/-am na urlopie wypoczynkowym w okresie od dnia do dnia
tj. przez co najmniej 14 następujących po sobie dni kalendarzowych.

II. Oświadczenie wnioskodawcy

1. Oświadczam, że dofinansowanie do wypoczynku otrzymane ze środków ZFŚS zostanie przeznaczone na częściowe pokrycie kosztów związanych z wypoczynkiem.
2. Liczba uprawnionych członków rodziny wraz z pracownikiem wspólnie zamieszkających i prowadzących wspólne gospodarstwo domowe wynosi osób.
3. Średni miesięczny dochód brutto z ostatnich trzech miesięcy przypadający na jednego uprawnionego członka rodziny w gospodarstwie domowym wynosi złotych.
4. Na średni miesięczny dochód na jednego uprawnionego członka rodziny składa się:
 - Średni miesięczny dochód pracownika zł
 - Średni miesięczny dochód współmałżonka zł
 - Średni miesięczny dochód innego uprawnionego członka rodziny zł
 - Inne źródła dochodu (np. wskazać jakie, np. 800+, alimentyzł

Prawdziwość powyższych danych potwierdzam własnoręcznym podpisem, świadomy/-a odpowiedzialności regulaminowej, służbowej i karnej.

.....
(miejscowość, data).....
(podpis wnioskodawcy)**III. POTWIERDZENIE URLOPU – wypełnia pracownik Działu Kadr i Plac**

Pan / Pani przebywał/a na urlopie
wypoczynkowym w terminie od dnia do dnia, tj. dni kalendarzowych.

.....
(pieczęć i podpis pracownika Działu Kadr i Plac)

IV. DOCHÓD PRACOWNIKA – wypełnia pracownik Działu Kadr i Płac

Wnioskodawca jest pracownikiem Poczty Polskiej Dystrybucji S.A.. Średni miesięczny dochód z ostatnich trzech miesięcy wynosi zł.

.....
(pieczęć i podpis pracownika Działu Kadr i Płac)

Zasady pomocne przy ustalaniu średniego miesięcznego dochodu brutto na jednego członka rodziny

I. Osoby uprawnione do korzystania z ZFŚS (§ 4 Regulaminu ZFŚS):

1. Ze świadczeń Funduszu mogą korzystać:

- 1) pracownicy zatrudnieni przez Pracodawcę na podstawie umowy o pracę, niezależnie od rodzaju umowy o pracę oraz wymiaru czasu pracy,
- 2) emeryci i renciści – byli pracownicy, dla których ostatnim miejscem pracy przed odejściem na emeryturę lub rentę był Pracodawca,
- 3) członkowie rodzin osób wymienionych w pkt. 1-2.

2. Członkami rodzin, o których mowa w ust. 1 pkt. 3 są:

- 1) współmałżonkowie,
- 2) dzieci pracownika, emeryta lub rencisty i ich współmałżonka - własne, przysposobione oraz przyjęte na wychowanie w ramach rodziny zastępczej, pozostające na utrzymaniu do ukończenia 18 roku życia, a jeżeli kształcą się w szkole – do czasu ukończenia nauki, nie dłużej jednak niż do ukończenia 20 roku życia. Niepracujące dzieci niepełnosprawne w stopniu znacznym lub umiarkowanym - bez względu na wiek,
- 3) dzieci zmarłego pracownika, jeżeli są uprawnione do pobierania renty rodzinnej i nie osiągają dochodów - do ukończenia 18 roku życia, a jeżeli kształcą się w szkole – do czasu ukończenia nauki, nie dłużej jednak niż do ukończenia 20 roku życia.

II. Wyimek z zasad ustalania dochodu (całość w § 8 Regulaminu ZFŚS)

1. Sytuację materialną osób uprawnionych oblicza się na podstawie średniego miesięcznego dochodu brutto przypadającego na osobę w rodzinie. Średni miesięczny dochód brutto przypadający na osobę w rodzinie ustala się na podstawie sumy dochodów brutto faktycznie osiągniętych w okresie ostatnich 3 miesięcy poprzedzających miesiąc złożenia wniosku ze wszystkich źródeł przez wszystkich członków rodziny prowadzących wspólnie z wnioskodawcą gospodarstwo domowe. Sumę tę należy podzielić przez trzy, a następnie przez liczbę członków rodziny osoby uprawnionej, pozostających z nim we wspólnym gospodarstwie domowym.
2. Dochód, o którym mowa w ust. 1 winien obejmować wszystkie źródła osiągania dochodu, przez wszystkich uprawnionych członków rodziny wymienionych we wniosku, zamieszkujących i prowadzących z nim wspólne gospodarstwo domowe, włącznie z dochodami z umów o pracę oraz umów cywilno-prawnych, otrzymywanymi alimentami, stypendiami, emeryturami, rentami, dochodami z gospodarstwa rolnego, dochodami z działalności gospodarczej, przychodami z tytułu najmu lub dzierżawy, zasiłkami wypłacanymi osobom bezrobotnym i innymi wpływającymi na sytuację osoby uprawnionej. Do dochodu ustalonego zgodnie z ust. 1 wlicza się świadczenia z Programu „Rodzina 00 plus”, „Dobry start” i ewentualne inne świadczenia.
3. Dochody z działalności gospodarczej przyjmuje się w wysokości zadeklarowanej przez osoby osiągające dochody, ale nie niższej od najniższej podstawy wymiaru składek na ubezpieczenie społeczne.